



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 004

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # IC401683. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDS #IC401683. TOUTES LES MODALITÉS ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 4:

The RFP states having this security as part of being eligible to submit - is that correct? When I spoke with PSPC they advised me it could take 2-4 months to achieve.

As we are prepared to submit a proposal later this week I want to ensure we are eligible to do so.

Answer No. 4:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

Question No. 5:

Part 6 - Security Requirements, number 1 states that we must meet the following conditions before the bid closing:

- (a) the Bidder must hold a valid organization security clearance as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
- (b) the Bidder's proposed individuals requiring access to classified or protected information, assets or sensitive work sites must meet the security requirements as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
- (c) the Bidder must provide the name of all individuals who will require access to classified or protected information, assets or sensitive work sites;

Can you confirm that we must be approved for this clearance before July 5th, (i.e. rather than if we were awarded the contract).

Answer No. 5:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

Question No. 6:

Is showing our application sufficient for the bid, or do we have to have actual approval?

Answer No. 6:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

Question No. 7:

If we have to have approval, can you give an estimated timeframe of how long it takes to get approval?

Answer No. 7:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.



Question No. 8:

Can you confirm that the approval process is to submit the following information to yourself, and then if approved to complete the Private Sector Organization Screening Form?

1. Information on Proposed Organization:

Legal Name:

Business Name (if different from legal name):

Mailing Address:

Civic Address:

Organization Telephone No.:

Organization Fax No.:

Surname and Given Name of Contact Person (Canadian Official):

Title of Contact Person:

Telephone No. of Contact Person:

E-mail Address of Contact Person:

Preferred Language of Correspondence: English or French

2. Information on Registered or Head Office in Canada (if different from Section 1. above):

Legal Name:

Business Name:

Civic Address:

Answer No. 8:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

Question No. 9:

Will this application process cover all employees and subcontractors of the organization?

Answer No. 9:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

Question No. 10:

Is it sufficient for the bid process if one of our key proposed team members has Secret Clearance Status?

Answer No. 10:

Please review Amendment 002 to the RFP which removed the Security Requirements.

*****English Version Above*****

Question n° 4:

La DDP indique que cette sécurité est nécessaire pour soumettre un offre - est-ce exact? Lorsque j'ai parlé avec PPAC, ils m'ont avisé que sa peut prendre entre 2 et 4 mois.

Comme nous sommes prêts à soumettre une proposition, je veux m'assurer que nous sommes admissibles à le faire.

Réponse n° 4:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.



Question n° 5:

Partie 6 – Exigences relatives à la sécurité, l'article 1 indique que nous devons respecter les conditions suivantes avant la clôture des soumissions :

- a) le soumissionnaire doit détenir une attestation de sécurité d'organisme valable tel qu'indiqué à la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent;
- b) les individus proposés par le soumissionnaire et qui doivent avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé doivent posséder une attestation de sécurité tel qu'indiqué à la Partie 7– Clauses du contrat subséquent;
- c) le soumissionnaire doit fournir le nom de tous les individus qui devront avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé.

Pouvez-vous confirmer que nous devons être approuvés pour cette autorisation avant le 5 juillet (c'est-à-dire plutôt que si nous avons reçu le contrat).

Réponse n° 5:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.

Question n° 6:

Est-ce que notre demande est suffisante pour la soumission, ou devons-nous avoir une approbation réelle?

Réponse n° 6:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.

Question n° 7:

Si l'enquête est obligatoire, pouvez-vous nous indiquer un estimé de la durée du processus d'enquête?

Réponse n° 7:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.

Question n° 8:

Pouvez-vous confirmer que le processus de demande d'enquête est de vous soumettre les informations suivantes, puis, si elles sont approuvées pour compléter le formulaire de Demande d'enquête de sécurité sur une organisation du secteur privé?

1. Renseignements sur l'organisation candidate :

Raison sociale :

Nom de l'organisation (si différent de la raison sociale) :

Adresse postale :

Adresse municipale :

N° de téléphone de l'organisation :

N° de télécopieur de l'organisation :

Nom et prénom de la personne-ressource :

Titre de la personne-ressource :

Langue de correspondance : Anglais OU Français

2. Renseignements sur le siège social ou le bureau principal au Canada (si différents de ceux fournis à la section 1. ci-dessus) :

Raison sociale :

Nom de l'organisation (si différent de la raison sociale) :

Adresse municipale :

Réponse n° 8:



Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.

Question n° 9:

Est-ce que ce processus de d'enquête couvrira-t-il tous les employés et les sous-traitants de l'organisation ?

Réponse n° 9:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.

Question n° 10:

Est-ce suffisant pour la demande de proposition si l'un de nos principaux membres de l'équipe proposée a une cote au niveau secret?

Réponse n° 10:

Veillez passer en revue la modification 002 à la DDP qui a supprimé les exigences de sécurité.